
 

 

 

 

Noter fra ViTSi medlemsmøde efter workshop og årsmøde d. 4/10-23. 

 

ViTSi’s formål blev læst op. Det er stærke og store ord. Der er flere ting, vi ikke helt lever op til i ViTSi, 

Evt. holde et web-møde om formålet, hvor medlemmerne har haft mulighed for at læse formålet igennem 

først.  

Vi kunne godt være mere ambitiøse i formidlingen og med spredning af viden. Vi kunne formidle gode 

artikler til hinanden, når vi falder over dem. Etablere en vidensbank. Metoder. Det behøver ikke være 

styregruppen, der står for det, det kunne fint være en anden gruppe. Det kunne også være noget, et medlem, 

som ikke lige er landet i en arbejdsgruppe, kunne tage hånd om. Materiale kan sendes til Louise.  

Hvad motiverer medlemmerne? 

Vil gerne færdes der, hvor der er andre nørder. Være blandt fagfæller.  

Tænder på et uudforsket emne.  

Udvikle sig fagligt. Noget jeg kan bruge i min hverdag.  

Få åbnet for den tavse viden. Formidling. 

Det faglige netværk er vigtigt for mange.  

Vi kunne på hjemmesiden skrive nogle opslag om: Hvad får jeg ud af at være med i ViTSi. 

 

Hvordan går det i grupperne? 

Fødderne i kørestol/fodstøtterne: Har haft ét møde online, meget spredt mål. Mødes fysisk d. 22/11-23 i 

Odense. Har fået redskaber i formiddags, som gruppen evt. kan komme videre på. Gruppen er åben for flere 

medlemmer.  

Badestole: Har testet 5 forskellige stole. Victoria skal fremlægge resultatet på SLG netværksmøde i 

november. Afventer resultatet af dette med hensyn til, hvilken retning de skal gå videre. 

Tryksårsudredning: Har været på studietur 2 dage for at færdigudvikle redskabet. Har produktet klar nok til 

at lægge det på vores hjemmeside – ønsker feedback. Er i fuld gang med at bruge redskabet. Tager ud 

sammen med sårsygeplejeske hos borgeren, formidler til fagpersonale. Maya vil undersøge, om hun må 

afprøve det på 5 borgere i Københavns Kommune, og andre er meget velkomne til at melde sig som 

afprøvere. Vil skrive en artikel til SLG. 

Trykmåling: Har lavet trykmålinger på et antal madrasser. Næste skridt er at få lavet en guideline.  

Fagterminologi: Er stort set færdig. Mangler illustration, men har en plan for at skaffe dem i hus. 

Bækkenbund og siddestilling: Står i startklodserne. Har haft god gavn af formiddagen. Gruppen er åben for 

ét mere medlem.  



Hvis vi får et lukket forum på hjemmesiden, vil det kunne bruges til en idébank med forslag til arbejdsemner 

for grupperne. 

 

Passivt medlemskab?: 

Vi havde en diskussion om muligheden for passivt medlemskab, som har været praktiseret de seneste år. 

Holdninger: Skader tilknytningen til og identificeringen med ViTSi. Der kunne måske være mulighed for at 

stå over et år. 

Ifølge vedtægterne kan man ikke være passivt medlem. Det fastholder vi! Vi valgte ikke at foreslå 

vedtægtsændring på dette punkt. Vi må stimulere de nuværende passive til at blive aktive eller at melde sig 

ud. Fx give en frist til inden årsskiftet.  

Der er for få, som møder frem til møderne. Vi skal have stort set alle med. Vi må bede om en tydelig 

tilbagemelding på invitationerne.  

Vi har derfor suppleret dette referat med et link til Hvad er ViTSi? og til Formålet med ViTSi. 

 

Sparring, digitale platforme: 

Vi ønsker os et debatforum på vores hjemmeside, på tværs af alle grupper. Alm. drift af hver af grupperne 

må foregå på anden vis. Forum skal bruges til at man kan hjælpe hinanden på tværs af grupperne. Louise 

beder Sofie om at etablere et lukket forum på hjemmesiden.  

 

https://vitsi.dk/hvad-er-vitsi/
https://vitsi.dk/formaalet-med-vitsi/

